
Algemene beschouwingen Gewoon Uden 2018-2021                    

Is Uden het laatste jaar vitaler geworden?  Dat was toch het uitgangspunt van 

deze coalitiesamenwerking. 

Gewoon Uden denkt dat er nog heel wat te doen is. Zaken die ons nog steeds 

zorgen baren zijn onder andere: 

- Toenemende leegstand in het centrum en het uitblijven van meer 

bezoekers 

- Drukte op de Lippstadtsingel, situatie voor de omwonenden verslechterd 

met de week 

- Het gewijzigde vergadersysteem, onwerkbaar voor het college en Raad 

niet uit te leggen aan onze burgers 

- Vergrijzing van het ambtelijk apparaat, veel te weinig jonge instroom en 

teveel mensen van buiten Uden. 

- Het uitblijven van een fatsoenlijke internetwerking in de hele gemeente, 

kan het niet met bekabeling dan moet het op een andere manier worden 

gerealiseerd. 

- Verouderde accommodaties voor de binnensporten, sporthal 

Germenzeel is technisch en economisch verouderd. 

- Tekort aan doelgroepwoningen, zowel voor jonge als oudere 

- Gemeentelijk opschaling, de voordelen voor onze burgers zijn 

onvoldoende duidelijk. 

Kortom er zijn nog vele zaken die niet of onvoldoende aan de orde zijn 

geweest. 

Gewoon Uden zal hier in haar verkiezingsprogramma en in eventuele nieuwe 

coalitievorming zwaar wegende punten van maken. 

Het is dus niet alleen hosanna het kan volgens Gewoon Uden,  beter,  sneller en 

vitaler. 

 

 


